

網上售賣及購買除害劑 你要知



除害劑牌照
Pesticides Licence

XXX網上商店
XXX Online Shop

\$ 10.00
\$ 50.00

網上商店須持有由漁農自然護理署署長根據《除害劑條例》(第133章)所簽發的有效除害劑牌照,方可在本港輸入、供應及售賣註冊除害劑。

除害劑牌照
Pesticides Licence

IMPORT LICENCE FORM 3
進口許可證 表格三

入口 Import

每批進口香港的註冊除害劑,必須附有根據《除害劑條例》(第133章)簽發的有效除害劑牌照及根據《進出口條例》(第60章)簽發的進口許可證。

氣霧殺蟲劑
Aerosol Insecticide

有效成分:
Active Ingredient:
XXX 0.5% w/w

香港除害劑
註冊編號:
Hong Kong
Pesticide
Registration No.
1PXXX (AE)

毒藥
Poison

在網上供應及售賣註冊除害劑必須按照《除害劑規例》(第133A章)的規定,附有正確的中英文標籤,列明該註冊除害劑的資料。

XXX網上商店
XXX Online Shop

你有除害劑牌照嗎?
Do you have Pesticides Licence?

有 Yes.

向持有有效除害劑牌照的網上商店購買註冊除害劑。

切勿購買只附有外語標籤或有效成分不明的除害劑。

Insecticide
殺蟲劑

殺蟲劑
Insecticide
毒藥
Poison
遠離孩童
Keep out of reach
of children

選擇附有適當中英文標籤的註冊除害劑。



漁農自然護理署
植物及除害劑監理科
香港九龍長沙灣道303號長沙灣政府合署5樓

電話: 2150 7007
傳真: 2314 2622
電郵: mailbox@afcd.gov.hk
網頁: www.afcd.gov.hk



除害劑的監管及有關資訊

Online Selling and Buying of Pesticides



除害劑牌照
Pesticides Licence

XXX網上商店
XXX Online Shop

\$ 10.00
噴劑

\$ 50.00
噴劑

The import, supply and sale of registered pesticides in Hong Kong by online shops require valid Pesticides Licences issued by the Director of Agriculture, Fisheries and Conservation under the Pesticides Ordinance (Cap. 133).

除害劑牌照
Pesticides Licence

IMPORT LICENCE FORM 3
進口許可證 表格三

入口 Import

Each shipment of registered pesticides entering Hong Kong requires a valid Pesticides Licence issued under the Pesticides Ordinance (Cap. 133) and an Import Licence issued under the Import and Export Ordinance (Cap. 60).

氣霧殺蟲劑
Aerosol Insecticide

有效成分：
XXX 0.5% w/w
Active Ingredient

香港除害劑
註冊編號：
Hong Kong
Pesticide
Registration No.
1PXXX (AE)

毒藥
Poison

According to the requirements in the Pesticides Regulations (Cap. 133A), pesticide products for online supply and sale must be affixed with proper labels in both Chinese and English setting out information of the registered pesticides.

XXX網上商店
XXX Online Shop

你有除害劑牌照嗎？
Do you have Pesticides Licence?

有 Yes.

Purchase registered pesticides from online shops with valid Pesticides Licences.

나방공

ゴキよけゲル 室内用

Do not purchase pesticides only labelled in foreign languages or with unknown active ingredients.

Insecticide
殺蟲劑

殺蟲劑
Insecticide
毒藥
Poison
遠離孩童
Keep out of reach
of children

Choose registered pesticides with proper labels in both Chinese and English.



Plant and Pesticides Regulatory Division
Agriculture, Fisheries and
Conservation Department
5/F, Cheung Sha Wan Government Offices,
303 Cheung Sha Wan Road, Kowloon, Hong Kong.

Tel: 2150 7007
Fax: 2314 2622
E-mail: mailbox@afcd.gov.hk
Website: www.afcd.gov.hk



Pesticides Control and
Related Information